



**INTERNATIONAL POLICE ASSOCIATION
SECTION BOSNIA AND HERZEGOVINA**

**IPA
UNSKO-SANSKOG KANTONA
BIHAĆ**



INVITATION

at the II international IPA friendship on the Una river
on the occasion of the "50 international tourist Una regatta 2024"

Dear IPA friends,

On the occasion of the 50th International Tourist Una Regatta 2024, we invite you to take part and attend the "II International IPA friendship on the Una River", which will take place from 25th July until 27th July 2024. in Bihać (Thursday-Saturday).

Una regatta is an international traditional touristic - sports - cultural event. It includes the descent of kayakers, rafters and boats through the valley and canyon of the river Una. The regatta lasts five days and is divided into 3 stages: from Martin Brod to Strbački buk, then from Strbački buk to Bihać and from Bihać to Bosanska Krupa. All activities begin with the gathering of participants in the Martin Brod camp, when in the evening there is a ceremonial opening with a musical program, and the entire regatta is accompanied by a rich cultural and entertainment program. The end of the regatta is in Bosanska Krupa, where the siren of the regatta, Neptune of the regatta and the funniest team are traditionally announced. The first Una regatta was held way back in 1972, and today it has become such a popular event that reservations are made months in advance. It is certainly a unique experience and is more than worth a visit.

IPA USK Bihać, giving its contribution to the event, organizes an IPA friendship in accordance with the program of the 50th Una regatta, and for the period from 25th July until 27th July 2024. (the third day of the Una regatta).

In the attachment, we provide you with the program of the IPA friendship and other accompanying documentation in which we have listed all the details related to the Una regatta and friendship.

SERVO PER AMIKECO – WE SERVE THROUGH FRIENDSHIP



**IPA
Unsko-sanskog kantona
Bihać**





**INTERNATIONAL POLICE ASSOCIATION
SECTION BOSNIA AND HERZEGOVINA**

**IPA
UNSKO-SANSKOG KANTONA
BIHAĆ**



APPLICATIONS

at the II international IPA gathering on the Una river
on the occasion of the "50 international tourist Una regatta 2024"

The arrival of the guests is expected on 25th July 2024. in the afternoon, and departure on 27th July 2024. (Thursday-Saturday).

Accommodation of guests is provided in double and triple rooms in Hotel Park (address: 5. korpusa no. 3) in the very center of the city of Bihac.

Please register the number of teams (max. 8 members per club) at e-mail address rk.ipa.usk@outlook.com on the application form, which is attached, and no later than 25th June, 2024. The total registration fee for the II International IPA friendship on the river Una is 140 Euros or 280 KM.

Registration fees within Bosnia and Herzegovina can be paid exclusively to the bank account RK IPA USK number 3385002285892122 at UniCredit Bank, while payments from abroad must be made to IBAN BA39 3385002285892122 by calling SWIFT bank UNCRBA22. Payments can also be made at the Club's cashier upon arrival on the spot at the hotel reception.

For any additional information, you can contact the secretary Velić Mario on phone number 0038761799177 or the president Družić Šero on phone number 0038761468802. Thank you for your response.

NOTE: All those who want to extend their stay and stay in their own arrangement on 27th/28th July 2024. (Saturday/Sunday) can use the services of the Park Hotel at a price of 60 KM/30 Euros (bed and breakfast).

SERVO PER AMIKECO – WE SERVE THROUGH FRIENDSHIP



**IPA
Unsko-sanskog kantona
Bihac**





**INTERNATIONAL POLICE ASSOCIATION
SECTION BOSNIA AND HERZEGOVINA**

**IPA
UNSKO-SANSKOG KANTONA
BIHAĆ**



PROGRAM

II international IPA meeting on the Una river
on the occasion of the "50 international tourist Una regatta 2024"

25th July 2024. (Thursday)

17:00 – 19:30 / Reception of guests and accommodation in Hotel Park

20:00 – 24:00 / Formal dinner with live music, presentation and exchange of gifts

26th July 2024. (Friday)

07:00 – 07:45 / Breakfast

07:45 / Departure to Štrbački buk camp

09:15 – 09:45 / Start of the Una regatta from Štrbački buk

14:00 – 14:30 / Arrival of the vessel in Ripač

14:30 – 15:30 / Break for rest, refreshments and lunch

15:30 / Continue sailing towards Bihac

17:00 – 18:30 / Jumps from an air cushion – Traditional Blobbing competition at
City swimming pool "Beton"

19:30 – 20:30 / Arrival of the Una regatta in Bihac (camp on Gradska otoka)

19:30 – 20:45 / 25th Traditional jumps from the city bridge in Bihac

21:00 – 01:30 / Entertainment program, a big musical spectacle on the City Island
in Bihac

01:30 – 08:00 / Night rest

27th July 2024. (Saturday)

07:30 – 10:00 / Breakfast

10:00 – 11:00 / Departure of guests

SERVO PER AMIKECO – WE SERVE THROUGH FRIENDSHIP



**IPA
Unsko-sanskog kantona
Bihac**





**INTERNATIONAL POLICE ASSOCIATION
SECTION BOSNIA AND HERZEGOVINA**

**IPA
UNSKO-SANSKOG KANTONA
BIHAĆ**

Obrazac za prijavu

| NAZIV KLUBA/SEKCIJE (Name of the Club/Section) | BROJ UČESNIKA REGATE (number of regatta participants) | BROJ UČESNIKA KOJI NEĆE SUDJELOVATI NA REGATI (number of participants who will not participate in regatta) | UKUPAN BROJ UČESNIKA (total number of participants) |
|--|--|--|---|
| | | | |
| VRIJEME DOLASKA /datum i vrijeme/ (time of arrival) /date and time/ | BROJ NOĆENJA (the number of overnight stays) | VRIJEME ODLASKA /datum i vrijeme/ (departure time) /date and time/ | |
| | | | |
| r/b | IME I PREZIME SVIH UČESNIKA (name and surname of all participants) | | BROJ IPA ISKAZNICE (IPA card number) |
| 1. | | | |
| 2. | | | |
| 3. | | | |
| 4. | | | |
| 5. | | | |
| 6. | | | |
| 7. | | | |
| 8. | | | |
| 9. | | | |
| 10. | | | |

EINLADUNG

zur II. internationalen IPA-Freundschaft auf der Una
anlässlich der "50. internationale touristische Una-Regatta 2024"

Liebe IPA-Freunde,

Anlässlich der 50. internationalen touristischen Una-Regatta 2024 laden wir Sie ein, an der "II Internationalen IPA-Freundschaft auf dem Una-Fluss" teilzunehmen, die vom 25. Juli bis 27. Juli 2024 in Bihac stattfinden wird. (Donnerstag-Samstag). Die Una-Regatta ist eine internationale traditionelle touristisch-sportlich-kulturelle Veranstaltung. Sie umfasst die Abfahrt von Kajakfahrern, Flößern und Booten durch das Tal und den Canyon des Flusses Una. Die Regatta dauert fünf Tage und ist in drei Etappen unterteilt: von Martin Brod nach Strbadd buk, dann von Strbadd buk nach Bihac und von Bihac nach Bosanska Krupa. Alle Aktivitäten beginnen mit dem Zusammentreffen der Teilnehmer im Lager von Martin Brod, wo am Abend eine feierliche Eröffnung mit einem Musikprogramm stattfindet, und die gesamte Regatta wird von einem reichen Kultur- und Unterhaltungsprogramm begleitet. Der Abschluss der Regatta findet in Bosanska Krupa statt, wo traditionell die Sirene der Regatta, der Neptun der Regatta und die lustigste Mannschaft gekürt werden. Die erste Una-Regatta fand 1972 statt, und heute ist sie so beliebt, dass man schon Monate im Voraus reservieren muss. Sie ist sicherlich ein einzigartiges Erlebnis und mehr als einen Besuch wert.

IPA USK Bihac, die ihren Beitrag zur Veranstaltung leistet, organisiert eine IPA-Freundschaft in Übereinstimmung mit dem Programm der 50. Una-Regatta und für den Zeitraum vom 25. Juli bis 27. Juli 2024. (der dritte Tag der Una-Regatta).

In der Anlage finden Sie das Programm der IPA-Freundschaft und andere begleitende Unterlagen, in denen wir alle Einzelheiten im Zusammenhang mit der Una-Regatta und der Freundschaft aufgeführt haben.

ANMELDUNGEN

beim II. internationalen IPA-Treffen auf der Una
anlässlich der "50 internationalen touristischen Una-Regatta 2024"

Die Ankunft der Gäste wird am 25. Juli 2024. nachmittags erwartet, die Abreise am 27. Juli 2024. (Donnerstag-Samstag).

Die Unterbringung der Gäste erfolgt in Doppel- und Dreibettzimmern im Hotel Park (Adresse: 5. korpusa no. 3) im Zentrum der Stadt Bihac.

Bitte melden Sie die Anzahl der Mannschaften (max. 8 Mitglieder pro Verein) unter der E-Mail-Adresse rk.ipa.usk@outlook.com auf dem beigefügten Anmeldeformular an, und zwar bis spätestens 25. Juni 2024. Die Anmeldegebühr für die II Internationale IPA Freundschaft auf dem Fluss Una beträgt 140 Euro oder 280 KM. Die Anmeldegebühren können innerhalb von Bosnien und Herzegowina ausschließlich auf das Bankkonto RK IPA USK Nummer 3385002285892122 bei der UniCredit Bank eingezahlt werden, während Zahlungen aus dem Ausland auf die IBAN BA39 3385002285892122 unter der SWIFT-Bank UNCRBA22 erfolgen müssen. Zahlungen können auch an der Clubkasse bei der Ankunft vor Ort an der Hotelrezeption vorgenommen werden.

Für weitere Informationen können Sie den Sekretär Velic Mario unter der Telefonnummer 0038761799177 oder den Präsidenten Dru2i6 Sero unter der Telefonnummer 003 8761468802 kontaktieren. Wir danken Ihnen für Ihre Antwort.

HINWEIS: All diejenigen, die ihren Aufenthalt verlängern und am 27./28. Juli 2024 auf eigene Faust bleiben möchten. (Samstag/Sonntag) können die Dienste des Park Hotels zu einem Preis von 60 KM/ 30 Euro (Übernachtung mit Frühstück) in Anspruch nehmen.

PROGRAMM

II. Internationales IPA-Treffen am Fluss Una
anlässlich der „50. internationalen Touristen-Una-Regatta 2024“

25. Juli 2024 (Donnerstag)

17:00 - 19:30 / Empfang der Gäste und Unterbringung im Hotel Park

20:00 - 24:00 / Formelles Abendessen mit Live-Musik, Präsentation und Austausch von Geschenken

26. Juli 2024 (Freitag)

07:00 - 07:45 / Frühstück

07:45 / Abfahrt zum Strbacki Buk Camp

09:15 - 09:45 / Start der Una-Regatta von Strbadd buk

14:00 - 14:30 / Ankunft des Schiffes in Ripa.

14:30 - 15:30 / Pause zum Ausruhen, Erfrischungen und Mittagessen

15:30 / Weiterfahrt in Richtung Biha.

17:00 - 18:30 / Sprünge vom Luftkissen - Traditioneller Blobbing-Wettbewerb bei Stadtschwimmbad „Beton“

19:30 - 20:30 / Ankunft der Una-Regatta in Biha6 (Camp auf Gradska otoka)

19:30 – 20:45 / 25th Traditionelle Sprünge von der Stadtbrücke in Biha.

21:00 - 01:30 / Unterhaltungsprogramm, ein großes Musikspektakel auf der Stadtinsel in Biha.

01:30 - 08:00 / Nachtruhe

27. Juli 2024 (Samstag)

07:30 - 10:00 / Frühstück

10:00 - 11:00 / Abreise der Gäste